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Stichting Zwembad Fijnaart 

Commissievergadering 14 september 2023 19:30-22:00 
 
Waarom Zwembad Fijnaart open: 
Mijn naam is Peter Tameris en ben secretaris van de Stichting Zwembad Fijnaart 
Ik spreek dan ook namens het bestuur van de stichting. 

We hebben een cruciale functie in de leefbaarheid van ons dorp en omgeving 
Regio functie voor diverse dorpen (Willemstad winter, Heiningen, Zwingelspaan, Noordhoek,   
Standaardbuiten, Dinteloord, Oud Gastel, Stampersgat, maar ook Klundert en Zevenbergen) 

Zeker nu u plannen gaat maken voor een vernieuwd centrum van Fijnaart voor de leefbaarheid,  
hoort daar ook zeker openbaar vervoer, sportvelden en uiteraard een zwembad bij. 
 
Wij zijn voornamelijk een instructie bad voor kinderen en volwassenen inclusief rugzakjes  
 o.a. MeerMoerdijk maakt gebruik van ons bad. 
We hebben nog steeds wachtrijen voor het diploma zwemmen 
Lessen voor doelgroepen bijv. voor  
 - allochtonen is populair & ouderen banen zwemmen 
 - speciale evenementen (zeemeerminnen, Halloween en zwem4daagse) 
 
We zijn al druk bezig met verduurzamen: 
 De nieuwe bestaande Zonnecollectoren om het water op te warmen 
 Nieuw aan te schaffen CV ketel(s) en Zuinige Waterpomp(en) etc. 

Het voordeel van onze stichting is dat we met heel veel vrijwilligers werken i.p.v.  
extra betaald personeel voor techniek en schoonmaak. 
We hebben ons bestaansrecht bewezen in de afgelopen jaren die ook blijken door de jaarlijkse 
exploitatie besprekingen met de wethouder. En dat zag u dan ook terug in de strategietafel 
presentatie dat wij veel minder  gemeentelijke belastingen gebruiken. Ook wij doen ons eigen 
onderhoud en drukken niet de gemeentelijke exploitatie van openbare gebouwen. 
Bij de presentatie van het scenario van 1 centrale zwembad kloppen volgens ons de aantal bezoekers 
niet, want er is geen vervoer in het weekend en 's avonds en dus veel minder bezoekers. 

en verder bleek ook uit uw eigen onderzoek, dat bij ons de   
bouwkundig, installaties en binnenklimaat allemaal goed op scoren. 

Het liefste willen we een besluit voor 25-50 jaar i.v.m. de investeringen 
voor zonnepanelen en extra (hybride) waterpompen etc. 

Wij hebben ook op verzoek van de wethouder en het project team een aantal 
situaties laten uitrekenen en die kwamen een stuk goedkoper uit dat het project team had berekend.  
1,7 miljoen versus 7,3 miljoen 
Wij danken iedereen, waaronder de wethouder en projectteam en de fracties die langs geweest zijn, 
om ons zwembad in eigen persoon te kunnen beleven en mee te denken over ons maar ook alle 
andere zwembaden in gemeente Moerdijk. 

Wij wensen u veel wijsheid toe in uw besluit. 


